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De eerste thuiswedstrijd van het seizoen 
2024/2025 staat op de rol op sportpark Pan-
ningen-Noord. ELI (Eerste Lieshoutse Inter-
diocesane Voetbal-Competitie-Bond-ers) 
uit Lieshout is onze tegenstander. 

Welkom spelers, begeleiding en supporters van 
ELI op Panningen-Noord. De resultaten in de beker 
tegen laag geklasseerde ploegen vielen zwaar 
tegen. Iedereen ging er dan ook van uit, dat PEC 
’20, zonder de ervaring van de oudste 6 spelers, 

het erg lastig zou krijgen in de eerste uitwedstrijd. 
En het was inderdaad niet gemakkelijk, maar de 
jonkies gaven uitstekend partij tegen RKSVO en 
haalden de volle buit binnen. 

Voor vanmiddag hopen we dat de geblesseerden 
weer hersteld zijn en dat we een even enerverende 
wedstrijd gaan zien als tegen RKSVO. 

Daarom, supporters van PEC ’20, ga achter deze 
jonge ploeg staan en laat u horen.

Wedstrijdbal
De wedstrijdbal geschonken is door:
De TandeM

Hoe staan we ervoor...
Beste sportvrienden,

Als klein ‘menke’ liep ik van huis via de Parklaan en 
Koninginnenlaan naar het prachtige sportpark “De 
Del”. Op de achtergrond klonk Koning Voetbal door 
de speakers. Samen met mijn vader, opa en oma 
voetbal kijken, en ik droomde ervan om zelf ooit op 
dat veld te spelen. Die droom kwam uit toen ik op 
mijn 18e bij de selectie mocht aansluiten en mijn 
debuut maakte in het eerste elftal.

Na een kampioenschap, meerdere degradaties, 
een uitstapje naar Wilhelmina en opnieuw promotie, 
nam ik afscheid als speler van de club. Vervolgens 
werd ik trainer bij SV Blerick en MMC Weert, maar 
de wens om als hoofdtrainer terug te keren naar 
mijn club bleef altijd bestaan. In feite ben ik nooit 
echt weggeweest. Gedurende tien seizoenen was 
ik hier actief als jeugdtrainer, waarbij ik mijn eigen 
kinderen heb begeleid. 

Dat was het mooiste: met kinderen werken en hen 
beter maken in het mooiste spel dat er is.

Nu breekt er een nieuwe fase aan. Niet langer ben 
ik jeugdtrainer, maar heb ik de eer om hoofdtrai-
ner van PEC’20 te zijn. Het is prachtig om met de 
nieuwe generatie te werken, en wie weet zitten er 
jongens tussen die dezelfde droom hebben als ik 
ooit had: spelen in het eerste elftal.

De fusie krijgt steeds meer vorm, en met mijn erva-
ring binnen de jeugd ben ik ervan overtuigd dat het 
een succes wordt. Samen met de steun van de hele 
vereniging gaan we er een mooie tijd van maken bij 
PEC’20. Ik hoop jullie de komende tijd allemaal te 
zien, in zowel goede als minder goede tijden.

Sportieve groet, Roy Schijven

Voorwoord  PEC – ELI
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Team Gespeeld Winst Gelijk Verloren Punten Voor Tegen

1 HVV Helmond 1 1 0 0 3 5 2

2 Neerkandia 1 1 0 0 3 4 1

3 PEC '20 1 1 0 0 3 3 0

4 SV Lierop 1 1 0 0 3 2 0

5 VV Geldrop 1 1 0 0 3 4 3

6 VV Helden 1 1 0 0 3 2 1

7 Sparta '18 1 0 0 1 0 3 4

8 VV Hegelsom 1 0 0 1 0 1 2

9 ELI 1 0 0 1 0 0 2

10 VV Mariahout 1 0 0 1 0 2 5

11 MMC Weert 1 0 0 1 0 1 4

12 RKSVO 1 0 0 1 0 0 3

Stand 3e klasse H

Uitslagen Programma

Colofon
Uitgave van PEC’20. Verstrekking bij iedere 
thuiswedstrijd van het eerste team zolang de 
voorraad strekt. Over de inhoud kan niet worden 
gecorrespondeerd. Wij proberen zo waarheids-
getrouw verslag te doen.

Redactie: secretaris@pec20.nl

Zondag 22 september 2024

Neerkandia - MMC Weert 4 - 1
Sparta ‘18 - VV Geldrop 3 - 4
ELI - SV Lierop 0 - 2
VV Hegelsom - VV Helden 1 - 2
HVV Helmond - VV Mariahout 5 - 2
RKSVO - PEC ‘20 0 - 3

Zondag 29 september 2024

SV Lierop - Sparta ‘18
VV Mariahout - VV Hegelsom
VV Geldrop - HVV Helmond
VV Helden - Neerkandia
MMC Weert - RKSVO
PEC ‘20 - ELI

Zondag 6 oktober 2024

Neerkandia - VV Mariahout
VV Hegelsom - VV Geldrop
VV Helden - MMC Weert
HVV Helmond - SV Lierop
ELI - RKSVO
Sparta ‘18 - PEC ‘20
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Pupil van de week: 
Hoi, mijn naam is Funs Stevens en ik ben 7 jaar. 
Mijn ouders zijn Bart Stevens en Lotte Krekels. Ik 
zit in groep 4 van De Favoriet in Panningen. Op 
school vind ik het keileuk om buiten te spelen, maar 
lezen vind ik niet zo leuk. Het allerlekkerste eten zijn 
frikandellen en broccoli vind ik niet lekker.

Ik speel bij Pec’20 in de Jo8-2 en het liefste voetbal 
ik op de positie van de linker spits. Het leuke aan 
voetbal is dat je ballen af kunt pakken bij de tegen-
stander. Ik wil later dan ook profvoetballer worden. 
Of politieman, dat vind ik ook leuk.

Tom Wulms is de beste van Pec’20 1en ze gaan 
vandaag winnen met 3-1. Hopelijk gaat mijn favo-
riete ploeg Ajax dat ook doen. Ze zijn niet voor niets 
mijn favorietste ploeg van de hele wereld. De beste 
speler van de wereld is Messi.

Vanmiddag betreedt Funs, aan de hand van onze 
Panningen 1 aanvoerder, de groene grasmat. Onder 
zijn arm draagt hij de wedstrijd en reservebal, die 
geschonken is door “Fietswinkel De Tandem”.

Van de voorzitter
Beste leden, supporters en gasten 

Vandaag is het een memorabele dag. We 
spelen de eerste thuiswedstrijd van het 
standaard team van PEC’20. Met ingang van 
dit seizoen gaan SV Panningen en SV Egchel 
als fusieclub in de competitie van start, 
onder de nieuwe naam PEC’20 (Panningen 
Egchel Combinatie). 

Al sinds het seizoen 2015-2016 is er een samen-
werking tussen beide clubs ten aanzien van de 
jeugdelftallen. Nu, na tien jaar veel overleggen en 
samenwerken, is het een feit. De fusie is formeel 
beklonken en de laatste hand wordt gelegd aan het 
omturnen van ‘t “SV Panningen sportpark” naar het” 
PEC’20 sportpark”, waar alle leden zich gaan thuis 
voelen. 

Vandaag openen we het PEC’20 sportpark en 
maken we de aftrap van PEC’20 als vereniging. Er 
zijn diverse activiteiten met een groot feest georga-
niseerd, waar iedereen welkom is. Laten we eerst 
gaan kijken naar een leuke wedstrijd, waar we de 
toeschouwers laten genieten van een spel, waarin 
inzet en spelvreugde de boventoon hebben.

Namens het bestuur
Voorzitter Peter Wulms

Goudsponsors Goudsponsors
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Ac#viteitenkalender                                                                                                              
seizoen 2024/2025 

PEC’20 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 • 29 september  De A.rap 
• 3 november  Oktoberfest 
• 12 december Winteravondtraining  
• 4 januari  Nieuwjaarstreffen 
• 12 of 13 April  Derby Party  

 • 18 Mei    SeizoensafsluiJng  
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In Memorium
Wieke Lemmen (Wieke van Tuts) overleden.

Tot ons groot verdriet is op 22 augustus Wieke  
Lemmen overleden. Een van de markantste leden 
van onze voetbalclub.  Hij is 85 jaar oud geworden 
en was, met onderbreking, 64 jaar lid van onze ver-
eniging. Toen ik hem jaren geleden vroeg wat de 
reden was van deze onderbreking, gaf hij als ant-
woord: “Vroeger moest jij maandelijks de contribu-
tie afdragen, meestal bij Dotje, schijnbaar ben ik 
dit een keer vergeten en prompt werd ik geschorst. 
Dat vond ik zo onterecht dat ik destijds mijn lid-
maatschap heb opgezegd”. Het is toch nog allemaal 
goed gekomen tussen Wieke en SV Panningen. 
Hij was vaak op ons sportpark te vinden. In zijn 
tuinstoel zat hij langs de kant en ook langs het trai-
ningsveld om de trainingen van de jeugd te bekij-
ken.  Wieke was in zijn actieve tijd een begenadigde 
voetballer, razendsnel en voor de duvel niet bang. 
Eind jaren 50, begin jaren 60 was hij en zijn broer 
Harrie, vaste keuze in Panningen 1.  Ook was Wie 
een vaste supporter van ons vaandelteam.  Met 
hart en ziel steunde hij ons eerste elftal. Het kam-
pioenschap van enkele jaren geleden, deed hem 
glimmen van trots. 
Een leuke anekdote is, dat, vele jaren geleden, ons 
sportpark geteisterd werd door een konijnenplaag. 
Toen Wieke draconische maatregelen nam en met 
zijn geweer enkele konijnen afschoot, stond even 
later de politie langs hem op het sportpark. Iemand 
in de buurt had gebeld dat er geschoten werd op 
het sportpark…..Het is allemaal met een sisser 
afgelopen.
De laatste maanden liet zijn gezondheid hem in 
de steek. Zittend op zijn rollator werd hij naar het 
sportpark “gereden” om naar de wedstrijden van 
Panningen 1 te kijken. Toen het bericht kwam dat 
hij was overleden, werd het toch stil in de kantine 
en ons sportpark.
Van de andere kant, we kunnen trots zijn op Wieke, 
dat hij kleur gaf aan onze vereniging. En natuurlijk, 
het is een gemis, vooral voor zijn vrienden binnen 
onze groen-witte familie. Maar we kunnen trots zijn 
dat Wieke Lemmen er mede voor heeft gezorgd dat 
we nu zo een prachtige en actieve vereniging zijn. 
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Jumbo Spek de Kas actie 2024

Beste leden, supporters, vrienden en vrien-
dinnen van de club,

Achter de bar van onze kantine is het nog maar 
eens goed te lezen, Box 70 @Jumbo Panningen it 
is! Samen op weg naar een mooie toekomst doen 
we met z’n allen bij PEC’20. Deze actie helpt mooi 
bij de harmonisatie en het “fusieproof” maken van 
ons sportpark.

De alom bekende Spek de Kas Actie van Jumbo 
Panningen is inmiddels weer in volle gang. Vanaf 

12 augustus tot en met 20 oktober ontvang je bij 
een besteding van k 15,- aan boodschappen een 
voucher t.w.v. k 0,15. 

Wijs de unieke code die op de voucher staat online 
(www.vuldekas.nl/jumbopanningen/) aan ons toe of 
lever hem in de winkel in Box 70 te herkennen aan 
ons PEC’20 logo. 

Hiermee steun je onze club, alvast heel erg bedankt 
voor het spekken van onze kas!
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Interview met…
Je namen en bijnaam?
John Wilmer, niet echt een bijnaam, maar ik word 
wel eens Pruus genoemd door mijn vrienden.
Adres en Woonplaats?
Achter de kazerne in Kepél
Geboortedatum en -plaats?
25 september 1966, joa 58 
alwir. Geboren in Grubbenvorst
Uit welke gezinsleden 
bestaat familie Wilmer?
Mijn vrouw Marjo (May), Nick, 
Bas en Tom. En niet te verge-
ten de vriendin van Nick, Femke 
en de vriendin van Bas, Silke. 
Dörpse maedjes, met Kepèlse 
roots… Ook hebben we een 
Golden Retriever: Bobby.
Welke opleiding(en) en/of 
cursus(sen) heb je gevolgd?
Dat is al een tijdje geleden… 
Na de HAVO heb ik de HEAO 
gedaan. Na de militaire dienst-
plicht ben ik gaan werken. In al 
die jaren nog diverse opleidin-
gen en cursussen gedaan.
Je werkt bij ETF Machinefabriek, wat zijn je 
werkzaamheden?
Ik ben Financieel Directeur en maak deel uit van 
de Directie, ben verantwoordelijk voor het financiële 
reilen en zeilen, alsmede voor HR en IT binnen ETF.
Vertel een leuk voorval op de werkvloer?
Toen ik nog niet zo lang aan het werk was, kreeg 
collega Mark, met zijn bureau langs dat van mij, 
een telefoontje, hij nam op “met Mark”. Maar de 
persoon aan de lijn moest blijkbaar mij hebben, dus 
2 tellen later ging de telefoon op mijn bureau en ik 
nam op “met Mark”… Maar het bleek de directeur 
te zijn aan de andere kant van de lijn, die kon het 
grapje niet echt waarderen.
Hoe ziet je voetbalcarrière eruit?
Als 8 jarige gestart in de E (nu onder 9), direct 
op een groot veld, nog even keeper geweest zelfs. 
Daarna meestal in het 2e team, D2, C2, etc. met 
uitzondering van 1 jaar C1, waarmee we een lich-
ting hadden die bijna alles won. Vanuit de A2 heb ik 
1 jaar in het derde gespeeld en daarna alleen nog in 
het vierde, met een uitstapje van enkele jaren naar 

Egchel 4. Na de senioren heb ik nog bijna 20 jaar 
met veel plezier bij de veteranen gespeeld, waar ik 
2 jaar geleden mee ben gestopt. Mis het nog wel af 
en toe, maar ja, je wordt ouder papa…
Waarom een uitstapje naar sv Egchel en 
weer terug?

Ik werd gevraagd om te komen 
voetballen in een team met 
bijna allemaal Kepèlse jongens, 
en ik dacht waarom niet? Leuke 
tijd gehad, maar na enkele 
jaren ging het weer kriebelen 
om terug te keren naar mijn 
eigen cluppie…
Welke voetbalkwali-
teit(en) heb je overgedra-
gen aan je 3 zonen?
Moeilijk om dat over jezelf te 
zeggen, maar als ik dan toch 
iets moet noemen dan denk ik 
wel de techniek.
Wat is jouw speciale voet-
balmoment?
Dat zijn er eigenlijk 2 geworden. 
Als eerste mijn eigen kampi-

oenschap met Panningen 4 in de jaren ‘80. 
We dachten al kampioen te zijn, flink gevierd op 
zondag en maandag, toen we dinsdag erachter 
kwamen dat het nog niet zover was… Met nog 
2 wedstrijden te spelen moesten we nog 1 punt 
halen. De zondag erop tegen de nummer 2 en ver-
loren.. Dus het kwam neer op de laatste wedstrijd, 
gelukkig wonnen we die royaal en hebben we het 
feestje bij Tonnie van Dotje nog eens over gedaan. 
Het tweede was het kampioenschap van het eerste 
in 2023, de ontlading na de winst op Bevo en het 
feest daarna, extra speciaal natuurlijk samen met 
onze 3 zonen.
Welke functies/taken heb je uitgevoerd 
binnen de voetbalclub? 
In de hoofdklasse tijd ondersteunde ik de penning-
meester met allerlei financiële zaken. Maar dat 
betalen aan vreemde spelers was niet mijn ding. 
Toen de koers van de club ging veranderen en we 
verder gingen met eigen jongens vond ik het tijd 
om actiever mee te gaan doen, ik ben daarna 14 
jaar penningmeester geweest en ongeveer 3 jaar 
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geleden gestopt. Het was mooi geweest, tijd voor 
de jeugd om het stokje over te nemen!  
Een tip voor Roy Schijven, de nieuwe trainer 
van PEC’20?
Het zal lastig genoeg worden met alle jongens die 
gestopt zijn, nu staat er wel een erg jeugdig team. 
Maar voetballend denk ik dat er veel potentie in zit. 
En daar past Roy als trainer goed bij. Maar een 
echte tip heb ik niet, vooral door blijven gaan waar 
hij als trainer goed is, dan kumpt ut vanzelluf good!
Welke voetbaltransfer vond je afgelopen 
zomer het meest opmerkelijk?
Toch wel die van Steven Bergwijn naar Saudi Arabië 
op z’n 26e, het verschil tussen veel geld en heel veel 
geld verdienen… Is veel geld dan niet voldoende??
Wat mag er niet ontbreken op de nieuwe 
PEC-website?
Als bestuurslid was ik goed op de hoogte van het 
reilen en zeilen binnen de club. Nadat ik gestopt 
was, werd dat snel minder… Ik mis een stuk 
communicatie vanuit de club/het bestuur. In het 
verleden hadden we nog zoiets als “nieuws vanuit 
de bestuurskamer”. Het hoeft niet hetzelfde te zijn 
maar communicatie over allerlei zaken binnen de 
club vanuit het bestuur of vanuit diverse commis-
sies zou ik zeker meenemen op de nieuwe website. 
Ook om de leden uit Egchel meer gevoel te geven 
bij wat er allemaal gebeurd. Het zou ook goed zijn 
als de nieuwe website actueel wordt gehouden met 
regelmatig nieuwe content.
Vertel je leukste voetbalanekdote?
Niet echt een anekdote, maar ik heb eens in een 
uitwedstrijd in Meijel een penalty 2 keer moeten 
overnemen, omdat spelers van ons te vroeg ingelo-
pen zouden hebben, gelukkig gingen ze er alle 3 in.
Voorspel de uitslag PEC‘20 - RKVV ELI?
2-1
Je hobby’s naast voetbal?
Niet echt een andere hobby, maar als ik toch iets 
moet noemen waar ik met plezier veel tijd aan 
besteed is het wandelen met Bobby.
Typisch John Wilmer….?
Rustig blieve…
Waar en wanneer is de vonk met Marjo 
overgeslagen?
Tijdens de kermis in 1986 bij Apollo. Toen was de 
kermis in Kepèl nog tegelijkertijd met die van Dörp.

Interview met… (vervolg)
Wat is het belangrijkste ding op je bucket-
list?
Ik zou heel graag de kerst een keer in de korte 
broek met mooi weer willen vieren. Het lijkt erop 
dat dit erdit jaar van gaat komen.
Hoe zou een vriend jou omschrijven?
Rustig, betrouwbaar, niet de moeilijkste.
Wat is je afgelopen zomer het meest bijge-
bleven?
Dat de directeur van ons bedrijf zijn aandelen afge-
lopen zomer heeft verkocht en een fors deel van 
de opbrengst heeft gedeeld met zijn personeel 
en een substantiële bijdrage heeft geleverd aan 
het gemeenschapshuis in Nederweert, waar ETF 
Machinefabriek gevestigd is. Dat doen ze nog lang 
niet allemaal.
Je favoriete ding in of rondom het huis?
De TV
Waar hoeft Marjo nooit mee aan te komen?
Een kabelbaan in Oostenrijk, waarvan de gondels 
aan een staalkabel vrij hangen in de lucht.
Ben je een avonturier?
Ben geen avonturier, sta wel erg open voor nieuwe 
dingen.
Wat eet en kook je het liefst?
Het lekkerste vind ik broadworst mit roeje koel en 
petatte. Ik kan wel koken, maar als je het dan over 
het liefst hebt, dan kies ik toch voor het liefst niet.
Welke klus vind je leuk om te doen?
Ik ben niet zo’n klusser, maar ik heb een keer de 
zolderkamer zelf opgeknapt en dat was leuk om te 
doen.
Door welke sporticoon wordt je geïnspi-
reerd?
Dan kies ik voor Johan Cruijff, hij was zijn tijd ver 
vooruit en je ziet z’n erfenis terug bij Barcelona en 
Manchester City. Bij Ajax helaas niet meer..
Wat adviseer je iedereen vooral te doen?
Wat men zelf wil, als het maar op een respectvolle 
manier gebeurd.
Als ik zeg ‘VriendenVanPEC’, dan zeg jij? 
Ik hoop dat het een verbindende factor gaat worden 
tussen de 2 fusieclubs, dat we hiermee verder naar 
elkaar toe gaan groeien. Er zijn al wat gesprekken 
geweest met leden van beide clubs.

Lees het hele interview op: www.pec20.nl

Goudsponsors Goudsponsors


